

Title (en)

Circular knitting machine with a displaceable yarn guide

Title (de)

Rundstrickmaschine mit wenigstens einem beweglichen Fadenführer

Title (fr)

Métier à tricoter circulaire avec un guide-fil mobile

Publication

EP 1396566 A1 20040310 (DE)

Application

EP 03020051 A 20030904

Priority

DE 10241248 A 20020906

Abstract (en)

A circular knitting machine has a needle cylinder (1), a cylindrical lock segment, a ribbed disk (9) with a ribbed lock segment (11). The assembly has esp. a thread guide (25) attached to and moving with respect to the cylindrical lock segment A circular knitting machine has a needle cylinder (1), a cylinder lock segment (6), a ribbed disk (9) with a ribbed lock segment (11). The assembly further has a has an axis of rotation (7) which is parallel to the needle cylinder (1) and ribbed disk (10).and a thread (20) guide (25). The cylindrical lock segment (6) with thread guide (25) and ribbed lock segment (11) rotate relative to each other around the axis of rotation. In addition, the needle cylinder (1), ribbed disk arrangement (9) and thread guide (25) slide relative to each other parallel to the axis of rotation. The thread guide (25) is attached to and moves with respect to the cylindrical lock segment (6).

Abstract (de)

Es wird eine Rundstrickmaschine mit einem Nadelzylinder (1), wenigstens einem Zylinderschloßsegment (6), einer eine Rips scheibe (10) und wenigstens ein Rips schloßsegment (11) aufweisenden Rips scheiben anordnung (9), einer zum Nadelzylinder (1) und zur Rips scheiben anordnung (10) koaxialen Drehachse (7) und wenigstens einem zur Führung eines Fadens (20) bestimmten Fadenführerelement (25) beschrieben. Das Zylinderschloßsegment (6) mit dem Fadenführerelement (25) und das Rips schloßsegment (11) sind relativ zueinander um die Drehachse (7) drehbar. Der Nadelzylinder (1) und die Rips scheiben anordnung (9) mit dem Fadenführer (25) sind außerdem relativ zueinander parallel zur Drehachse (7) verschiebbar angeordnet. Das Fadenführerelement (25) ist erfindungsgemäß beweglich am Zylinderschloßsegment (6) gelagert (Fig. 2). <IMAGE>

IPC 1-7

D04B 15/58

IPC 8 full level

D04B 9/06 (2006.01); **D04B 15/58** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

D04B 9/06 (2013.01 - US); **D04B 9/065** (2013.01 - EP); **D04B 15/58** (2013.01 - EP KR US); **D04B 15/94** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 1760196 A1 19720810 - MAYER & CIE MASCHINENFABRIK
- [DA] DE 1944454 A1 19710408 - MAYER & CIE MASCHINENFABRIK
- [A] DE 6606726 U 19701105 - WILDT MELLOR BROMLEY LTD [GB]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1396566 A1 20040310; CN 1495308 A 20040512; DE 10241248 A1 20040318; JP 2004100139 A 20040402; KR 20040022188 A 20040311; SG 117461 A1 20051229; TW 200404930 A 20040401; US 2004089027 A1 20040513; US 6907758 B2 20050621

DOCDB simple family (application)

EP 03020051 A 20030904; CN 03155433 A 20030905; DE 10241248 A 20020906; JP 2003314932 A 20030908; KR 20030061973 A 20030905; SG 200305656 A 20030905; TW 92124639 A 20030905; US 65546903 A 20030904